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1 Opening

Melin opent de vergadering om 10:45.

2 Mededelingen

• Melin moet 11.15 weg

• Jasper heeft zich verslapen, het was iets te hoopvol om half 11 te doen5

3 Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld.

4 Goedkeuren notulen

De notulen worden goedgekeurd, ze moeten alleen nog even toegevoegd worden aan de drive.

5 Oude actiepunten10

% Credit card fixen (Jasper)

6 Financiën

6.1 ICS creditcard

Er is een discussie of we de creditcard op Chelsea’s naam moeten zetten, het kost wat ad-
ministratieve rompeslomp maar het is wel handiger. Hier moet Jasper in ieder geval wel bij15

zijn, aangezien hij de inlogcodes heeft. Hopen dat hij nog aankomt op SP vandaag.

6.2 Teruggave deelnemers

Op dit moment hebben we ongeveer 950 euro winst, daar is de liquiditeit stichting al vanaf
gehaald. Het ziet ernaar uit dat er ongeveer 33 euro pp wordt terug gegeven als we voor 29
personen gaan. Dit doen we (geen 30 deelnemers dus) omdat er 1 deelnemer was die zijn/haar20

NNV-contributie niet betaald heeft waardoor we daar geen subsidie (twv 40 euro) ontvangen
hebben.

Aktie: Met de commissie van vorig jaar bespreken wat we met de teruggave willen doen
(maar nog niet de mail versturen!) (Tom)25

De rest van de debiteuren is opgelost, de debiteuren ook. De NSA is terugbetaald.
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7 SPE 2020

Jasper krijgt de eervolle functie voorzitter en zal dus hoofdzakelijk zorgen dat er vergaderin-
gen zijn en deze leiden. Chelsea penningmeester, Tom Secretaris (en vice-voorzitter).30

Tom zegt dat we een lustrumbestuur zijn en dat moeten vieren. Wordt vervolgd.

8 iBEC 2021

Dit wordt een iBEC, er wordt gevraagd hoe we dat in godsnaam gaan doen. Goeie vraag. We
willen tijdens de BEC 2020 al de commissie voor de iBEC starten. De vraag is nu of we nog35

een onderzoeksgroep willen net zoals bij de vorige iBEC. Hier worden ook meerdere landen
al bekeken. Er wordt besloten dat we geen onderzoeksgroep doen, maar dat we de commissie
eerder starten, dus vóór de BEC 2020. Dan kan de commissie zelf alle landen uitzoeken.
Hier zitten meerdere voordelen aan, ten eerste is het leuker voor de commissie aangezien het
landen uitzoeken juist een van de leukste dingen is in een BEC. Een ander voordeel is dat wij40

dan die moeite juist niet hoeven te doen.

We willen de sollicitaties in december opengooien zodat we in januari de sollicitaties kunnen
doen en voor maart de commissie klaar hebben. Het is wel handig als we van te voren al een
globaal tijdspad klaar hebben voor de commissie. Dit moeten we dus voordat de commissie45

gevormd is klaar hebben.

Aktie: Notulen van de onderzoeksgroep voor Japan doorlezen (5e bestuur)
Aktie: Een globaal tijdspad uitstippelen voor de iBEC (5e bestuur)

50

Melin verlaat de vergadering om 11:20

9 BEC 2020

Het is in ieder geval zaak dat de locatie voor eind oktober geprikt is. Dus begin oktober moet
de commissie al gevormd zijn. We willen de laatste week van september de sollicitaties doen,
wat ervoor zorgt dat we bij het begin van het collegejaar al de sollicitaties open hebben. De55

promotie daarvoor moeten we nu al ongeveer voorbereiden. Er worden daarnaast wat namen
genoemd die eventueel goed zouden passen in de commissie, maar vooral wordt er gesproken
over wat we moeten doen voordat de sollicitaties officiëel open gaan.

Aktie: Tekstje schrijven voor het Telegram/Facebook (Tom)60

Aktie: Alle deelnemers van 2019 mailen met het bericht dat de commissie open is (Tom)

10 W.V.T.T.K.

Er is niets ter tafel gekomen.
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11 Rondvraag

Niets.65

12 Nieuwe actiepunten

Jasper Credit card fixen (23 augustus 2019) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2
Tom Met de commissie van vorig jaar bespreken wat we met de teruggave willen

doen (maar nog niet de mail versturen!) (23 augustus 2019) . . . . . . . . 2
5e bestuur Notulen van de onderzoeksgroep voor Japan doorlezen (23 augustus 2019) 370

5e bestuur Een globaal tijdspad uitstippelen voor de iBEC (23 augustus 2019) . . . 3
Tom Tekstje schrijven voor het Telegram/Facebook (23 augustus 2019) . . . . 3
Tom Alle deelnemers van 2019 mailen met het bericht dat de commissie open

is (23 augustus 2019) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3

13 Volgende vergadering75

Er wordt een datumprikker rondgestuurd over ongeveer een maand.

14 Sluiting

De vergadering wordt gesloten door de overgeblevenen om 11:37.
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